

新加坡创价学会
Soka Gakkai Singapore

10 Tampines Street 81, Singapore 529014 Tel: 6551 8900

Donation Form 捐款表格

Name:	Date of Birth: DD/MM/YYYY
Address	Tel: (HP) (H)
Postal Code	Position: Believer / Member / Leader
Chapter District	Division: MD / WD / YMD / YWD

Contribution Fund	财务供养 (每份 \$36.00 per share)	_____ Share(s)	S\$
General Donation	供养		S\$
Building Fund	建筑基金		S\$
			S\$
Cash/Cheque No. :		Total	S\$

I sincerely and voluntarily donate the above amount to the Soka Gakkai Singapore.
我诚恳地乐捐以上款项予新加坡创价学会。

Signature of Donor
捐款者签名

Disclaimer: The personal data collected for this transaction is for us to provide you our services with correctness and completeness. Your data will be used strictly for the said purpose.

免责声明: 您在进行此服务所提供的个人资料, 是让我们能准确且完整地为您提供服务。您的个人资料将严格用于相关用途。

Acc / April 2022

新加坡创价学会
Soka Gakkai Singapore

10 Tampines Street 81, Singapore 529014 Tel: 6551 8900

Donation Form 捐款表格

Name:	Date of Birth: DD/MM/YYYY
Address	Tel: (HP) (H)
Postal Code	Position: Believer / Member / Leader
Chapter District	Division: MD / WD / YMD / YWD

Contribution Fund	财务供养 (每份 \$36.00 per share)	_____ Share(s)	S\$
General Donation	供养		S\$
Building Fund	建筑基金		S\$
			S\$
Cash/Cheque No. :		Total	S\$

I sincerely and voluntarily donate the above amount to the Soka Gakkai Singapore.
我诚恳地乐捐以上款项予新加坡创价学会。

Signature of Donor
捐款者签名

Disclaimer: The personal data collected for this transaction is for us to provide you our services with correctness and completeness. Your data will be used strictly for the said purpose.

免责声明: 您在进行此服务所提供的个人资料, 是让我们能准确且完整地为您提供服务。您的个人资料将严格用于相关用途。

Acc / April 2022